
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 6. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1668
Vil ministeren redegøre for risikoen for øget greenwashing i offentlige grønne indkøb, 
når SKI introducerer et nyt mærke ”… eller tilsvarende”, der ikke indbefatter dokumenta-
tionskontrol og kontrolbesøg hos leverandører og producenter? Der henvises til indlæg-
get ”SKI: Nye mærker skal sætte turbo på det offentliges grønne indkøb” fra Altinget 
den 17. maj 2021 (www.altinget.dk/kommunal/artikel/ski-nye-maerker-skal-saette-turbo-
paa-det-offentliges-groenne-indkoeb).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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